

parce qu'il craint que ce ne soit un empêchement à l'élévation des voies, mais que si la Compagnie peut garantir la Cité que telle permission ne serait pas un obstacle à l'élévation de ses voies, le Bureau sera prêt à reconsidérer cette question.

14.—Soumis une communication de M. A. B. Haycock, au sujet de la propriété de l'église presbytérienne située dans la ligne du Boulevard Saint-Laurent, dans le quartier Ahuntsic.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant de faire l'achat de ladite propriété.

15.—Soumise une offre de M. James H. Maher, à l'effet de vendre à la Cité, au prix de \$3 le pied, le terrain situé entre la ligne de la rue et la ligne homologuée du chemin de la Côte-des-Neiges, entre l'avenue des Pins et la rue Burnside.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant d'accepter ladite offre, et de faire l'acquisition du terrain appartenant à M. le Dr Adami et à M. John P. Black, au même prix de \$3 le pied, à condition que les propriétaires s'engagent à ne pas réclamer de dommages de la Ville, par suite de la réduction des pentes de la rue.

16.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, recommandant la construction de pavages permanents, dans les rues suivantes:

PAVAGE EN "SPECIAL"

	Montant nécessaire
Rue Summerhill, de Côte-des-Neiges à limites ..	\$ 9,108.00

PAVAGE EN "ASPHALTE"

Rue Sussex, dans toute sa longueur ..	3,715.00
Rue Bishop, de Sherbrooke à 460' sud ..	8,096.00
Rue Hope, dans toute sa longueur ..	2,725.00
Rue Fort, de Ste-Catherine à St-Luc ..	4,180.00
Rue Lincoln, de St-Mathieu à Guy ..	6,176.50
Rue Tower, de Ste-Catherine à St-Luc ..	4,072.75
	\$38,073.25

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant le vote de ladite somme, pour l'exécution desdits travaux, à la journée, si le Bureau le juge à propos.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

said request because it fears that this might hinder the raising of the tracks, but if the Company gives to the City the assurance that such permission will not be an obstacle to the raising of its tracks, the Board will be willing to reconsider the matter.

14.—Submitted a communication from Mr. A. B. Haycock, anent the property of the Presbyterian Church, situated on the line of St. Lawrence Boulevard, in Ahuntsic Ward.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said property be purchased.

15.—Submitted an offer from Mr. James H. Maher, to sell to the City, for the price of \$3.00 per foot, the lot of land situate between the line of the street and the homologated line of Côte-des-Neiges Road, between Pine Avenue and Burnside street.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That a report be made to Council recommending that said offer be accepted, and that the land belonging to Dr Adami and Mr. John P. Black be acquired, for the same price of \$3.00 per foot, on condition that the proprietors shall bind themselves not to claim any damages from the City, owing to the reduction of the grade of the street.

16.—Submitted a report from the Chief Engineer, recommending that Permanent pavings be laid in the following streets:

PAVING WITH "SPECIAL"

	Amount required
Summerhill street, from Côte-des-Neiges to the limits ..	\$9,108.00

PAVING WITH "ASPHALT"

Sussex street, on its whole length ..	\$3,715.00
Bishop street, from Sherbrooke, 400' South ..	8,096.00
Hope street, on its whole length ..	2,725.00
Fort street, from St. Catherine to St. Luke ..	4,180.00
Lincoln street, from St. Matthew to Guy ..	6,176.50
Tower street, from St. Catherine to St. Luke ..	4,072.75
	\$38,073.25

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said sum be voted for said paving works, said work to be done by day labor, if the Board deems it advisable.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *